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Bredbåndsutbygging i Åfjord kommune 

Åfjord Senterparti ønsker å sette fokus på behov for bredbåndsutbygging. Det er fortsatt store 
områder og mange husstander som mangler bredbånd i kommunen vår. Dette er områder med 
spredt bebyggelse, som ikke er av interesse for kommersielle aktører. Kommunen må bidra 
økonomisk til utbygging i områder som ikke er kommersielt lønnsomme. 

Både Fellesnemnda, Åfjord kommune og Roan kommune har tidligere bevilget betydelige beløp for å 
bidra til realisering av utbygging, og det er søkt Nkom-midler og fylkeskommunale midler til enkelte 
prosjekter. I tilfeller der det er gitt avslag på søknader, har planlagte prosjekter stoppet opp. 

I 2018 vedtok Åfjord kommune å avsette 5 millioner til et særskilt program for bredbåndsutbygging i 
hvert av årene 2020-2022. Vi kan ikke vente på at utbyggerne tar kontakt, men være en aktiv 
pådriver for å få gjennomført utbygging.  

Manglende mobil og internettdekning skaper utrygghet for innbyggerne og kan true liv og helse. 
Utvikling av velferdsteknologi og nettbaserte kommunale tjenester er avhengig av at alle husstander 
har tilfredsstillende kapasitet. God bredbåndsdekning er avgjørende for bolyst og for næringslivets 
mulighet for å utvikle seg. 

Åfjord Senterparti vil at kommunen skal ta ansvar og sørge for god framdrift i bredbåndsutbygginga, 
slik at innbyggere i hele kommunen får god og stabil dekning. 

 

Spørsmål til ordføreren: 

1 Hvilke planlagte utbyggingsprosjekter er kjent for kommunen i dag, og hva er tidsperspektivet på 
disse? 

2 Hvordan kan tidligere bevilgninger til bredbåndsutbygging utnyttes på best mulig måte?  

3 Har administrasjonen i Åfjord kommune tilstrekkelig kapasitet til å jobbe opp mot utbyggere av 
bredbåndsløsninger? 
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